
Etter møte med arkitekt Grimstad 29.01.2008 der også utvalgsleder Jostein Tårnes deltok, ble en enige 
om at saken legges til side inntil det kommer nye innspill fra søker evt. Ved arkitekten.

Arkitekten vil ta en samtale med fylkesmannens saksbehandler.
Det vil bli vurdert å få laget bedre kart og utforme reviderte søknader for brygge og kai.
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